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2 Corinteni 5: 17  “ De aceea, dacă este cineva în Christos este o făptură nouă: Cele vechi s-au dus;  
                                  iată că toate lucrurile s-au făcut noi” 
 
Apocalipsa 3: 14  “Îngerului bisericii  din Laodicea scrie-i: aceste lucruri la spune Cel ce este Amin,  
                                Martorul  credincios şi adevărat, începutul zidirii lui Dumnezeu” 
 
 
 
 

Să vedem ce spune Profetul lui Dumnezeu pentru aceste zile, despre aceasta: 
 
 Începutul creaţiei lui Dumnezeu. Aceeasta este Ceea ce spune Domnul Isus că este El. Dar acele cuvinte 
nu înseamnă exact cum sune ele pentru noi (cum se citesc). Doar luându-le exact în felul cum ele sună, aceea 
face pe mulţi oameni (de fapt o mulţimee de oameni) să-şi facă ideea că Isus Christos a fost prima creaţie a lui 
Dumnezeu, aceasta făcându-L pe El mai jos decât Dumnezeirea. În acest fel, această primă creaţie, a creat tot 
restul universului şi tot ceea ce el conţine. Dar aceea nu este corect. Voi ştiţi că aceea nu se aliniază cu restul 
Bibliei. Cuvintele sânt, “El este începutul sau autorul creaţiei lui Dumnezeu”. Acum noi ştim cu siguranţă că 
Isus Christos este Dumnezeu. Dumnezeu Adevărat. El este Creatorul. 
 Sf. Ioan 1: 3, “Toate lucrurile au fost făcute prin El, şi fără El nu ar fi fost făcut nici un lucru din care a 
fost făcut” 
 El este Acela despre Care se spune “La început, Dumnezeu a creat cerurile şi pământul” (Geneza 1: 1). 
De asemenea se spune în Exod 20: 11, “În şase zile Domnul a făcut cerul şi pământul, marea şi tot ce este în 
ele, şi s-a odihnit în a şaptea zi.” Vedeţi, acolo nu este nici o îndoială că El este Creatorul. El era Creatorul unei 
lucrări fizice terminate. 
 Desigur, noi putem vedea ce înseamnă aceste cuvinte acum. A avea orice altă interpretare, ar însemna că 
Dumnezeu L-a creat pe Dumnezeu. Cum ar putea ca Dumnezeu să fie creat, cânt El Însuşi este Creatorul? 
 Dar acum, El stă în mijlocul Bisericii. Aşa cum stă El acolo, descoperind Cine este El în aceată vreme 
din urmă, El se numeşte pe El Însuşi, “Autorul creaţiei lui Dumnezeu”. Aceasta este o altă creaţie. Aceasta are 
de a face cu biserica. Aceasta este o numire specială a lui Însuşi. El este creatorul acelei biserici. Mirele Ceresc 
şi-a creat peropria Lui Mireasă. 
Ca Duh a lui Dumnezeu, El a venit jos şi a creat în fecioara Maria celulele din care trupul Său a fost născut. Eu 
vreau să repet aceasta. El a creat celulele în pântecul Mariei pentru acel copil. Nu era suficient pentru Duhul 
Sfânt de a da viaţă simplu la un ovul omenesc purtata de Maria. Aceea ar fi făcut ca un om păcătos să producă 
un trup. Aceea nu ar fi produs pe “Al doilea Adam” (1 Corinteni 15: 45-49). Despre El s-a spus, “Iată Tu (Tată) 
Mi-ai pregătit un trup” (Evrei. 10: 5-7). Dumnezeu (nu Maria) a pregătit acel trup. Maria a fost incubatorul 
umen care a purtat Acel Copil Sfânt şi L-a născut. El era un Dumnezeu om. El era Fiul lui Dumnezeu. El era 
parte din Noua Creaţie. Omul şi Dumnezeu întâlnindu-se şi fiind părtaşi împreună. El era primul din noua rasă. 
El este Capul acestei noi rase (creaţii). 
 Coloseni 1: 18, “El este Capul trupului, al Bisericii. EL este începutul, cel Îtâi născut dintre cei morţi, 
pentru ca toate lucrurile El să aibe întâietatea”  
 2 Corinteni 5: 17, “De aceea dacă este cineva în Christos, este o făptură nouă, lucrurile cele vechi 
s-au dus, iată că toate lucrurile s-au făcut noi” 
 Iată că voi puteţi vedea că cu toate că omul face parte din vechea rânduială sau creaţie, acum în unitate 
cu Christos, el a devenit o nouă creaţie a lui Dumnezeu. 
 Efeseni 2: 10, “Căci noi sântem lucrarea mâinii Lui, şi am fost zidiţi în Christos Isus pentru fapte 
bune, pe care le-a pregătit Dumnezeu mai dinainte, ca să umblăm în ele” 
 Efeseni 4: 24, “…Şi să vă îmbrăcaţi în omul cel nou, făcut după chipul lui Dumnezeu, de o 
neprihănire şi sfinţenie pe care o dă adevărul” 
 



 
 Această nouă creaţie nu este ceva pus (făcut) peste creaţia veche, căci aşa nu ar putea fi numită o creaţie 
nouă. Aceasta este exact ceea ce se spune că este, “O CREAŢIE NOUĂ” Ea este o altă creaţie, deosebită de cea 
veche. El nu o mai tratează prin felul trupesc, firesc. Aceea era cum a tratat El cu Israel. El l-a ales pe Abraham, 
şi din sămânţa lui Abraham prin linia promisă, Isaac. Dar acum din fiecare neam, rudă, trib şi naţiune, El are 
scopul unei noi creaţii (Apocalipsa.5: 9-10). El este primul din această nouă creaţie. El era Dumnezeu creat în 
formă de om. Acum, prin Duhul Sfânt, El crează mulţii Fii pentru El Însuşi. Dumnezeu Creatorul, creind Însuşi 
o parte a creaţiei Sale. 
 Aceasta este adevărata descoperire a lui Dumnezeu. Acesta este scopul Său. Acest scop s-a format prin 
alegere. Aceasta este motivul că El a putut privi chiar drept jos până în ultima epocă când totul se va fi terminat, 
şi să se vadă pe El Însuşi încă în mijlocul bisericii, ca autor al acestei Noi Creaţii a lui Dumnezeu. Puterea Lui 
Suverană, a adus aceasta la îndeplinire. Prin prorpiul Său decret El a ales membrii acestei Noi Creaţii. El i-a 
predestinat la înfiere (pe aceşti copii) conform cu buna plăcere a voiei Sale (Efeseni 1: 5). Prin omniscienţa Lui 
şi prin omnipotenţă, El a adus aceasta la împlinire. Cum altfel ar fi putut El cunoaşte că El  va sta în mijlocul 
bisericii, primind slavă de la fraţii Săi dacă El nu ar fi făcut-o sigur? El a ştiut toate lucrurile, şi toate lucrurile 
El le-a făcut conform cu ceea ce El a ştiut, pentru ca scopul Său şi buna plăcere a voiei Sale să vină la împlinire. 
 Efeseni 1: 11, ”În El am fost făcuţi şi moştenitori, fiind rânduiţi mai dinainte, după hotărârea Aceluia 
care face toate lucrurile după sfatul voiei Sale” 
 Haleluia,! Nu sânteţi voi bucuroşi că aparţineţi Lui? 
 

EPOCA LAODICEA  -- EPOCILE BISERICII  --  CHURCH.AGE.BOOK CPT.9  Par. 336-4 
 Eu am văzut critici stând deoparte şi râzând, şi glumind, despre o trezire a Duhului Sfânt. Şi după un 
timp, Dumnezeu a luat (l-a prins) pe acel om şi l-a transformat, şi iată el stă chiar drept la amvon predicând 
acelaşi lucru pe care el odată l-a urât. Este un paradox, cum Dumnezeu poate lua un necredincios şi să facă un 
credincios din el. 
 Nimeni nu o poate explica. Dar este un paradox, pentru că este un miracol a lui Dumnezeu. Când un om 
este treansformat din persoana care este el la o nouă făptură în Christos Isus, el devine o nouă creaţie. El nu mai 
este ceea ce el a fost (Gal. 6: 15-26). El este cu totul o nouă creaţie în Christos. 
UN PARADOX. --  CHICAGO.IL  V-21 N-3  THURSDAY_  63-0801 Par.  32 
 

 Dacă este acolo ceva care va face biserica să umble corect, să trăiască corect, să facă lucrurile corect, să 
se manifeste (să se arate pe ea însăşi), este botezul Duhului Sfânt şi foc (Matei 3: 7-12) venind jos de la 
Dumnezeu din ceruri, (aceea) va îndrepta biserica, nu o emoţie despre aceasta sau o gramadă de gălăgie despre 
aceea, ci un botez al dragostei fierbinţi a lui Dumnezeu care vine jos şi curăţă lucrurile din inima ta (mătură 
lucrurile vechi - Rom.5: 3-5), şi te face pe tine o nouă făptură în Christos Isus. Femeile vor lăsa părul lor să 
crească, şi bărbaţii se vor lăsa de fumat ţigări, şi eu vă spun vouă…. Şi toate aceste lucruri se vor îndrepta, dacă 
voi doar aţi lăsa să vină focul jos peste ei. Este adevărat!  
SUNETUL NESIGUR --  MIDDLETOWN.OH  WEDNESDAY_  61-0315 Par.  E-68 
 

 Când Dumnezeu a creat primul om, El a făcut cerurile şi pământul, şi când Dumnezeu a stat şi a privit 
vechea creaţie şi a privit asupra ei, El nu a privit asupra ei ca să o judece. El a privit-o şi a zis, “Ea este bună 
(frumoasă)”. El a admirat-o. Oh! O vedeţi voi? El a privit-o şi a văzut cât era ea de bună. Totul era perfect, 
copacii şi totul, bărbatul şi femeia, era totul perfect. EL a zis, “Este foarte bună” (Geneza 1: 31). Dar acum, 
Satan a pervertit aceea. 
 Dar dacă Dumnezeu nu a condamnat (osândit) prima Lui creaţie, cu cât mai mult este imposibil pentru 
El să condamne (să osândescă) a doua Lui creaţie, când tu eşti creat nou în Christos Isus (Efeseni 2: 14-17). Tu 
nu o poţi face singur (prin tine). Nu contează cât de mult vrei tu aceasta, tu nu o poţi face. Este un dar de la 
Dumnezeu. “Nimeni nu poate veni la Mine dacă nu îl atrage Tatăl Meu (Ioan 6: 44). Şi tuturor celor ce vin la 
Mine, Eu le dau Viaţa Veşnică, şi îi voi învia în ziua de apoi” (Ioan 6: 39-40). 
 Şi când Dumnezeu te-a născut din nou prin Duhul Sfânt, El te poate privi pe tine doar ca o lucrare 
perfectă, pentru că El Însuşi a făcut-o (Ioan 3: 1-8). Glorie! Amin. Amin! El nu te poate condamna pe tine, 
pentru că tu eşti lucrarea (mâinilor) Lui (Efeseni 2: 10). Amin. Oh, eu simt că ar trebui să strig ca şi Metodiştii. 
Gândiţi-vă, voi sânteţi lucrarea lui Dumnezeu. El a făcut-o, prin ce? Prin Suveranitatea harului Său. Nu pentru 
că tu ai sărit, nu pentru că tu ai mers la biserică, nu pentru că tu ai întors o pagină nouă, ci pentru că Dumnezeu 
prin mila Sa, te-a adus pe tine în Christos pentru a avea părtăşie, şi El priveşte la tine ca o lucrare perfectă a Lui 
Însuşi. De ce? “Eu l-am adus; Eu l-am prezentat spre Sânge (prin Sânge), şi acolo nu este nimic greşit cu 
lucrarea Mea”, a zis El. Tu eşti lucrarea lui Dumnezeu. 
PARTASIE PRIN RASCUMPARARE --  JEFF.IN  V-26 N-17  SUNDAY_  55-0403 Par.  215 
 

  



 
El a început o nouă creaţie. Ce este aceasta? O creaţie a Lui Însuşi. Dumnezeu a fost făcut trup şi a 

locuit printre noi (Ioan 1: 14). Biblia spune, la începutul creaţiei lui Dumnezeu…” Dumnezeu a fost creat  în 
formă umană; în Isus Christos, Fiul Său, Dumnezeu a locuit (în El). El şi-a construit tabernacolul (cortul de 
locuit), din carne şi oase, şi a locuit în acel cort: Dumnezeu, Emanuel, “Dumnezeu cu noi” (Matei 1: 21-23). El 
Însuşi şi-a construit o casă în care să locuiască, pentru ca El să poată să reflecte (arate) prin aceea, Cuvântul 
Său, poporului Său. Voi ştiţi ce este (sau cum este) Dumnezeu când voi Îl vedeţi pe Christos. 
DE CE A TREBUIT SA FIE PASTORI -- TUCSON.AZ  V-6 N-15  MONDAY_  64-1221 Par.  98 
 

 Înainte de întemeierea lumii, Numele lui a fost pus în Cartea Vieţii Mielului. Apoi de la aceea, El a 
devenit Cuvântul, teofania, care putea să apară sau să dispară; şi apoi El a devenit trup şi s-a întors înapoi din 
nou, a înviat acel acelaşi trup într-o condiţie (formă) glorificată. Dar voi aţi ocolit teofania şi aţi devenit om 
trupesc (de carne) pentru a fi ispitiţi de păcat. Şi atunci, “dacă acest cort pământesc se desface, noi avem unul 
care deja aşteaptă” (2 Corinteni.5: 11). Noi nu avem încă trupurile. Dar priviţi, când acest trup primeşte Duhul 
Sfânt, Viaţa Veşnică înăuntrul vostru, aceasta aruncă (poziţionează - aşează) acest trup în supunere faţă de 
Dumnezeu (Romani.8: 11) Haleluia.  
 “Cel care este născut din Dumnezeu nu păcătuieşte; el nu poate păcătui” (1Ioan 3: 9). “De aceea, acum 
nu este nici o condamnare pentru acei ce sânt în Christos Isus; ei nu mai umblă după îndemnurile trupului 
(fireşti), ci după îndemnurile Duhului.” (Rom. 8: 1) Acolo sânteţi voi. Vedeţi, aceea aşează trupurile voastre în 
supunere. Voi nu mai trebuie să spuneţi, “Oh, dacă eu doar aş putea să mă las de băut, dacă eu doar aş putea…” 
Doar tu du-te în Christos; totul este dus apoi. Pentru că trupul vostru este supus Duhului, el nu mai este supus 
lucrurilor din lume; ele sânt moarte. Ele sânt moarte; păcatele voastre sânt îngropate în botez (Rom. 6: 3- 4); şi 
acum voi sânteţi o nouă creaţie în Christos. Şi acum trupul vostru devine supus Duhului; străduindu-se să 
trăiască un fel corect de viaţă…. 
 Cum sânteţi voi femeilor care pretindeţi de a avea Duhul Sfânt şi mergeţi afară aicea şi purtaţi 
pantalonui scurţi şi lucruri de felul acesta, cum puteţi voi să o faceţi? Cum poate Duhul lui Dumnezeu în voi să 
vă lase să faceţi astfel de lucruri? El doar nu o poate. Cu siguranţă nu poate fi. El nu este un duh murdar, El este 
un Duh Sfânt. 
 Şi atunci când voi deveniţi supuşi acelui Duh, aceasta aruncă întreaga voastră fiinţă în supunere de acel 
Duh. Şi acel Duh nu este nimic în lume dacât această Sămânţă Cuvânt făcută manifest, sau însufleţind, facând 
viu. Haleluia. Şi când Biblia spune, “Nu fă aceasta”, acel trup repede se întoarce la aceasta; acolo nu este nici o 
întrebare. Şi ce este aceasta? Este arvuna învierii voastre (Efeseni.1: 13-14 ; 2 Corinteni.1: 21-22). Aceste trup 
va fi înviat din nou, pentru că aceasta deja a început. O dată (cândva) a fost supus păcatului, noroiului, şi 
putrezirii, dar acum a primit arvuna; a devenit ceresc (Romani 6: 15-19). Acum, aceea este arvuna că voi veţi 
merge în răpire. Aceea este ste arvuna. 
CINE ESTE ACEST MELCHISEDEC --  JEFF.IN  V-5 N-10  SUNDAY_  65-0221E Par.  70 
 

 O persoană bolnavă zăcând pe moarte; nimic nu a mai rămas decât moartea, acolo orice lucru se poate 
întâmpla. Eu am văzul umbre de oameni, mâncaţi de cancer şi tuberculoză, şi am văzut acele persoane după o 
vreme, perfect sănătoase şi tari. Dacă nu este acolo vindecare Divină, atunci acolo nu este înviere, pentru că 
vindecarea Divină este arvuna învierii. Amin. 
 Voi ştiţi ce înseamnă banii câştigaţi. Este plata voastră (preţul pentru muncă) ca recompensă. “El a fost 
străpuns pentru fărădelegile noastre; prin rănile Lui noi sântem vindecaţi” (1 Petru 2: 21-25). 
CINE ESTE ACEST MELCHISEDEC --  JEFF.IN  V-5 N-10  SUNDAY_  65-0221E Par.  72 
 

 Voi nu mai sânteţi voi înşivă (cel care aţi fost), ci voi sânteţi o nouă creaţie, pentru că cuvântul Grec de 
acolo, înseamnă “o nouă creaţie”. Voi aţi fost re-creaţi din nou. Puterea lui Dumnezeu a venit peste voi, şi voi 
aţi fost re-creaţi, o făptură nouă (Tit 3: 4-7), care aduce întrega făptură fizică, făptură spirituală şi totul, în 
supunere la Cuvântul lui Dumnezeu, în nici un alt fel (nici oaltă cale). 
 Cum poţi să spui tu că eşti Creştin, şi să nu te supui la un lucru din Cuvântul Său? 
 Haideţi să aruncăm o privire la acei credincios de la Cincizecime. Ei erau toţi în camera de sus acolo, şi 
ei erau toţi speriaţi. Ei aveau numele, în regulă, dar ei erau speriaţi (fricoşi). Şi cu totul dintr-odată acolo a venit 
un sunet din ceruri (abstractul a fost trimis jos la ei) ca un vâjâit de vânt puternic, umplând toată casa unde 
stăteau ei (Fapte 2: 1-13). Şi ei au fost atât de mult însufleţiţi de Aceea, încât toată frica lor a fost… Unuia 
dintre ei i-a fost chiar atât de frică încât ei chiar au negat că el nu era un Fariseu încă sau un Saducheu încă. Dar 
când acel Duh Sfânt a căzut şi l-a botezat pe el în Isus Christos (1 Corinteni.12: 13), el a devenit carne din 
carnea Lui, os din oasele Lui, Cuvânt din Cuvântul Lui (Efeseni.5: 30-32) El a fost o nouă făptură. El a fost o 
nouă persoană. Aceea a însufleţit trupul lui. 
LOCUL DE INCHINARE ALES DE DUMNEZEU -- LA.CA  V-18 N-2  SUNDAY_  65-0425 Par.  161 
 



  
Atunci, o nouă creaţie, nu spre o denominaţiune, ci spre Cuvânt. Voi sânteţi o creaţie a Cuvântului. 

Pentru că piatra de temelie a fost aşezată în voi dinainte de întemeierea lumii, predestinat să fiţi un fiu sau o 
fiică a lui Dumnezeu. 
LOCUL DE INCHINARE ALES DE DUMNEZEU -- SHP.LA  V-7 N-4  SUNDAY_  65-1128M Par.  251 
 

 Voi nu veţi putea niciodată să-L cunoaşteţi pe Christos prin teologie. Voi nu veţi putea niciodată să-L 
cunoaşteţi pe Christos prin educaţie. Voi trebuie să-L cunoaşteţi pe Christos prin experienţa personală a naşterii 
din nou din Duhul Lui care vine jos şi vă transformă viaţa voastră şi vă face o nouă făptură în Christos Isus; 
aceea este ceea ce face diferenţa. Aceea este ce te face diferit. Acum, acela este motivul că noi avem atât de 
multe denominaţiuni şi teorii. 
LUPTÂND PENTRU CREDINTA -- GEORGETOWN.IN  56-0200 Par.  E-17 
 

Creştinismul nu este o imitaţie (o faţadă): ci este o viaţă. Creştinătatea vine prin o naştere care este  
atunci când tu eşti născut din nou din Duhul lui Dumnezeu şi ai devenit o nouă făptură (creaţie) în Christos 
Isus. Lucrurile vechi au trecut şi toate lucrurile au devenit noi. Priviţi. 
HAINA  (MANTAUA)  DE MANA A DOUA –SECONDHAND--  BROOKLYN.NY  THURSDAY_  56-1206 Par.  E-29 
 

 Lăsaţi-mă să vă spun; voi nu aderaţi doar la biserică. Aceea nu va funcţiona. Voi trebuie să fiţi născuţi 
din nou, nu o lucrare emoţională, nu ceva mic lucru ce voi aţi spus, “Ei bine, eu am strigat. Eu am vorbit în 
limbi. Eu am făcut aceasta, aceea, sau cealaltă”. Când cu adevărat jos în inima ta, Ceva vine să te schimbe 
(transforme) pe tine, şi tu ai devenit o nouă creaţie (făptură) în Christos Isus, tu primeşti Persoana, Christos 
Isus, când toate lucrurile vechi au murit, şi lucrurile noi sânt născute din nou; tu vei face (vei îndrepta) lucrurile 
corect, acelea pe care le-ai făcut greşit; tu vei iubi duşmanii tăi, tu te vei ruga pentru acei ce te folosesc cu 
dispreţ (te dispreţuiesc). Aceea este când tu eşti un Creştin (Matei.5: 43-48).  Pomul este cunoscut după 
roadele ce le face (produce) (Matei .7: 15-20). 
OCHII LOR AU FOST DESCHISI --  JEFF.IN  ER 89-107  SUNDAY_  57-0421E Par.  88 
 

 Oh, nu vă lăsaţi înşelaţi. Atunci diavolul are o altă cale. Noi avem doar un moment rămas pentru 
aceasta. Diavolul are o altă cale să pervertească, în afară de a zice… Voi spuneţi, “Ei  bine, eu nu beau, Frate 
Branham. Eu nu fumez. Eu nu joc cărţi. Eu nu aş fugi de soţul meu, sau soţia mea. Eu trăiesc o viaţă bună”. Dar 
diavolul a pervertit aceea. El vă lasă pe voi să gândiţi că satisfaceţi conştiinţa voastră vinovată, că voi mergeţi 
să aderaţi la o biserică, şi voi sânteţi în regulă. Aceea este greşit. Aceea este pervertire. 
 Tu nu poţi fi satisfăcut prin a adera la o biserică. Tu doar devii satisfăcut mintal. Aceasta este o afacere 
intelectuală. Dar tu niciodată nu vei fi satisfăcut până când tu nu Îl cunoşti pe El, ca iertător al păcatelor tale, 
unde problemele păcatelor tale sânt rezolvate, şi tu ai acea dulce, drăgăstoasă, pacinică, tăcută, liniştitoare, 
eternă, veşnică părtăşie cu El, când pacea lui Dumnezeu care întrece orice înţelegere a sfinţit sufletul tău, şi te-a 
făcut o nouă creaţie (făptură - creatură) în Christos Isus (Filipeni.4: 6-7) 
VIATA --  JEFF.IN  SUNDAY_  57-0602 Par.  E-41 
 

 Şi aceea este corect, prieteni. Bogăţia nu se măsoară prin dolari. Bogăţia nu se măsoară prin nume mari 
(importante) sau popularitate. Bogăţia este când Împărăţia lui Dumnezeu a venit în inima omului, schimbând 
condiţia lui, şi făcându-l o nouă creaţie în Christos Isus, şi îi dă Viaţa Veşnică. (Ioan 5: 24). Aceea este ce mai 
mare bogăţie pe pământ 
 Sânteţi voi săraci în bunurile acestei lumi? Voi nici măcar nu ştiţi cum să plătiţi încăzirea sau benzina 
sau orice o mai fi? Voi aţi putea fi în acestă situaţie; eu sper că voi nu sânteţi. Dar dacă voi sânteţi în situaţia 
aceasta, voi puteţi pleca din această clădire deseară, ca cel mai fericit om sărac de pe pământ. Voi puteţi pleca 
deseară cu o bogăţie pe care bani nu o pot cumpăra vreodată. Voi vă puteţi uni inima voastră cu Christos Isus, şi 
El poate intra în sufletul vostru şi să preia camera de comandă. Şi nu contează ce se întâmplă, voi veţi fi fericiţi 
tot restul zilelor voastre. 
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 Nu vă sprijiniţi (încredeţi) pe nici un sistem, pe nici o senzaţie, sau vre-un ism. Luaţi-o (staţi) cu 
Dumnezeu, şi numai cu Dumnezeu. Mergeţi acolo (stăruiţi) până când viaţa voastră este schimbată şi voi 
deveniţi o nouă făptură în Christos. Dumnezeu se va îngriji de restul lucrurilor. Dacă El vrea ca voi să faceţi 
ceva, voi veţi fi în legătură (în contact de convorbire) cu El atunci. El vă va spune. 
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